
华泰财险附加保护个人信息扩展条款（CB 版） 

 

兹经双方了解并同意，保险人同意代被保险人给付基于信息使用者违反信息保护的标准或准则

而提出的索赔 （其第一次提出时间是在保险期间内或在延长索赔通知期限内，而且被保险人

依法应负赔偿责任的）导致的所有损失。 

 

就本扩展条款而言： 

 

信息是指信息使用者为达到合法的目的而收集及持有可以识别对象身份的个人信息。 

 

信息收集是指合法的收集或编制与对象有关的信息，以让信息使用者的档案系统包含该信息。 

 

信息处理是指合法的储存或使用与对象有关的信息，以让信息使用者的档案系统包含该信息。 

 

信息保护是指符合或遵守以下与信息收集或信息处理有关的： 

1. 法定监管标准或对信息使用者有约束力的准则；或 

2. 信息使用者根据官方认可的行为守则而发布的标准。 

 

对象是指其信息被信息使用者或其代理人收集或使用的自然人。 

 

信息使用者是指进行信息收集或信息处理的机构。 

 

合法是指根据适用的法律，合法、明确及恰当地收集或处理信息。 

 

档案系统是指信息使用者用于存储和索引资料的系统，且该系统是受到适用的数据保护和/或

隐私法所规范的。 

 

本保险单的其他条款维持不变。 

 

K05 DATA PROTECTION EXTENSION 

 

It is understood and agreed that the Company shall pay, on behalf of an Insured, all Loss which such 

Insured becomes legally obligated to pay on account of any Claim first made against such Insured 

during the Policy Period or any Extended Reporting Period, for any breach of Data Protection by the 

Data User.  



 

For the purpose of this extension: 

 

Data means any personal data which relates to any Data Subject held by the Data User which is 

collected for a Legitimate purpose and enables identification of the Data Subject. 

 

Data Collection means the Legitimate collection or compiling of information in relation to a Data 

Subject with the intent that such Data be included in the Data User’s Relevant Filing System. 

 

Data Processing means the Legitimate storage or use of information in relation to a Data Subject with 

the intent that such Data be included in the Data User’s Relevant Filing System. 

 

Data Protection means maintaining compliance with: 

1. regulatory standards imposed by law or by binding code upon the Data User; or 

2. standards published and disseminated by the Data User pursuant to an officially recognized 

code of conduct, 

relating to Data Collection or Data Processing. 

 

Data Subject means any natural person whose Data has been collected or processed by or on behalf of 

a Data User. 

 

Data User means the Organisation that conducts Data Collection or Data Processing. 

 

Legitimate means the lawful, specific, and relevant collection or processing of Data as specified under 

applicable law. 

 

Relevant Filing System means the Data User’s system for storage and indexing of Data as regulated 

by applicable data protection and/or privacy law. 

 

In all other respects this policy remains unaltered. 

 

 


